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ZAPISNIK 

 

 

27. redne seje Upravnega odbora (UO) Atletske zveze Slovenije (AZS), ki je potekala v sejni 

sobi AZS v četrtek, 12.9.2024, ob 17:00. 

 

Prisotni: mag. Primož Feguš, Ladislav Mesarič, Dušan Papež, Matjaž Sovdat, Vojko Arzenšek, 

dr. Andrej Udovč, Mojca Verhovnik, Blaž Zupančič, Uroš Verhovnik, Albert Šoba, Aleksandra 

Fortin, Stane Rozman 

 

Odsotni: Gregor Istenič, Oliver Batagelj, Anton Noner, Niko Muhič 

 

 

Zaposleni pisarne Atletske zveze Slovenije: Nejc Jeraša 

 

Ostali prisotni: Eva Mustar, Sebastijan Jagarinec 

 

 

Predlog dnevnega reda: 

 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 27. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

2. Potrditev dnevnega reda 27. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

3. Potrditev zapisnikov 26. redne in 81., 82., 83., 84. in 85. dopisne seje Upravnega 

odbora Atletske zveze Slovenije.  

4. Poročilo o delu pisarne AZS za obdobje do 8/2024.  

5. Finančna realizacija Atletske zveze Slovenije 1-7/2024.  

6. Razpis volitev v organe Atletske zveze Slovenije 2025–2028.  

7. Merila za izbor nadomestnega kandidata za NPŠŠ 2024 – 2028.  

8. Pravilnik o izvajanju uradnih meritev dolžin prog za cestne teke in tekmovalno hojo.  

9. Vrednost enote dodeljenih sredstev v dokumentu Atletika 2024 in predlog razdelitve 

dodatnih sredstev za atlete in atletinje za leto 2024.  

10. Sprejem Športnega društva Sloparca v članstvo Atletske zveze Slovenije.  

11. Mednarodna atletska liga Telekom Slovenije 2024 in 2025.  

12. Poročila iz mednarodnih reprezentančnih tekmovanj.  

13. Evropsko ekipno prvenstvo 2025 - 2. in 3. divizija in Evropsko prvenstvo v gorskih in 

trail tekih 2026.  

14. Predlogi in pobude članov Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

15. Razno.  
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Ad. 1 

Ugotovitev sklepčnosti 27. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

Predsedujoči P. Feguš je ugotovil, da je ob začetku seje prisotnih 11 od 16 članov UO AZS. 

Skladno s 36. členom Poslovnika o delu Upravnega odbora je UO AZS sklepčen in veljavno 

odloča. 

 

 

Ad. 2 

Potrditev dnevnega reda 27. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

P. Feguš je predstavil predlog dnevnega reda. Predlagal je dopolnitev dnevnega reda, in sicer 

da se pod točko 6 doda izbiror revizorja za obdobje 2024 – 2026. 

 

Člani UO so se strinjali s predlaganim dnevnim redom. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 404: 11 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 404: UO AZS potrjuje predlagani dnevni red 27. redne seje UO AZS. 

 

 

Ad. 3 

Potrditev zapisnikov 26. redne in 81., 82., 83., 84. in 85. dopisne seje Upravnega 

odbora Atletske zveze Slovenije. 

 

Člani UO niso imeli pripomb o zapisnikih preteklih sej, zato jih je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 405:  11 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 405: UO AZS potrjuje 26. redne in 81., 82., 83., 84. in 85. dopisne seje UO AZS. 

 

 

Ad. 4 

Poročilo o delu pisarne AZS za obdobje do 8/2024. 

 

N. Jeraša je predstavil delo pisarne od zadnje seje. Vsa planirana tekmovanja so bila izvedena, 

vključno z Mednarodno atletsko ligo Telekom Slovenije 2024, kjer so bili tudi že razglašeni 

zmagovalci. V skupnem seštevku je pri moških zmagal Rok Ferlan (AK Triglav Kranj), pri ženskah 

pa Neja Filipič (AD Mass Ljubljana). 

 

Predsednikom in direktor AZS sta se udeležila tako Evropskega prvenstva v Rimu kot tudi 

Olimpijskih iger v Parizu, na obe tekmovanje smo peljali tudi sponzorje in partnerje.  

 

Državno prvenstvo za člane in članice je po dolgem času prenašala televizija – Šport TV. 

 

Skupščina, ki je potekala 2. 7. 2024, bila je uspešno izpeljana. 
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Uspešno je bilo tudi Balkansko prvenstvo za mlajše mladince v Mariboru. N. Jeraša se je zahvalil 

L. Mesariču in S. Jagarincu za odlično organizacijo in delo. 

 

Potekali so številni sestanki in aktivnosti za Evropsko ekipno prvenstvo 2025 in Evropsko 

prvenstvo v gorskih in trail tekih 2026. 13. in 14. 8. so Slovenijo obiskali tudi delegati Evropske 

atletike, da so si ogledali prizorišče in infrastrukturo za EP v gorskih in trail tekih 2026. Trenutno 

je v izdelavi spletna stran za Evropsko prvenstvo v gorskih in trail tekih 2026, s katero se bo 

nagovarjalo rekreativne tekače. Cilj je pripeljati 2000 rekreativnih tekačev. 

 

Pisarna AZS se je v avgustu prijavila na razpis MJU - Razvoj in profesionalizacija nevladnih 

organizacij in prostovoljstva 2024. Če bomo uspešni, bomo za to področje dobili novega 

zaposlenega za 2 leti.  

 

Še vedno se izvajajo obnove številnih stadionov. V Celju je že bila otvoritev novega stadiona, 

pravkar pa se je začela prenova v Sežani, v Novi Gorici se prenova planira za naslednje leto. 

Naslednji teden imata s predsednikom AZS sestanka na Ptuju in v Kopru, kjer se bodo 

dogovarjali za obnovo in preplastitev stadionov. Ta teden sta bila predsednik in direktor AZS na 

sestanku na MOL-u. Trenutno izbirajo izvajalca, po neuradnih informacijah naj bi se prenova 

začela spomladi. 

 

P. Feguš je še dodal, da so sedaj prostori AZS celotno v lasti AZS in tudi hipoteke ni več. Povedal 

je, da je AZS tudi dobila možnost, da bi prodala te prostore, saj je večinski lastnik stavbe 

zainteresiran za odkup. Verjetno bi bilo to smiselno, če bi se AZS ob prenovi stadiona v Ljubljani 

dogovorila za nove prostore v objektu. 

 

A. Šoba je povedal, da ima pripombo glede obnove stadiona v Celju. Zdi se mu škoda, da na 

stadionu niso uredili možnosti štarta še na drugi strani stadiona, ker imajo šprinterji povsod 

razen v Mariboru vedno veter v prsa. 

 

S. Jagarinec se je strinjal, da je to zelo pomembno za šprinterje, sploh na članskih državnih 

prvenstev, ker so točke zelo pomembne za ranking. 

 

Po razpravi je dal predsednik sklep na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 406: 11 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 406: UO AZS se je seznanil s poročilom o delu pisarne do 8/2024. 

 

 

Ad. 5 

Finančna realizacija Atletske zveze Slovenije 1-7/2024. 

 

N. Jeraša je predstavil finančno realizacijo. Povedal je, da je poleg realizacije 1-7 bila pripravljena 

tudi realizacija 1-6, da se vidi finančno stanje in rezultat po kvartalih. Do 31. 7. je bilo realiziranih 
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1.157.469,28 € prihodkov, kar predstavlja 69 % realizacijo. Nato je podrobno predstavil 

posamezne postavke na prihodkovni strani. 

 

V obdobju 1-7/2024 smo realizirali 1.003.070,62 € odhodkov, kar predstavlja 60 % realizacijo. 

Nato je podrobno predstavil posamezne postavke na odhodkovni strani. Presežek prihodkov nad  

odhodki v obdobju 1-7/2024 je znašal 154.398,66 €. 

 

P. Feguš je dodal, da zaenkrat vse poteka po planu in da se bo rebalans delal proti koncu leta. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 407:  11 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep 407: UO AZS se je seznanil s finančno realizacijo AZS za obdobje 1-7/2024. 

 

 

Ad. 6 

Izbor revizorja Atletske zveze Slovenije za obdobje 2024 - 2026. 

 

P. Feguš je povedal, da je po pravilniku potrebno menjati revizorja na tri leta in da se mandat 

trenutne revizorke izteka, zato je potrebno najti zamenjavo. N. Jeraša je dobil več ponudb, izbrali 

bi podjetje Ripro d.o.o. iz Velenja, ki je dal tudi konkurenčno ceno trenutnemu revizorju. 

 

Seji se je ob 17:27 pridružil S. Rozman. 

 

N. Jeraša je pojasnil, da je bilo povpraševanje poslano šestim podjetjim. S trenutno revizorko 

smo bili zadovoljni, a jo je po pravilij treba zamenjati. Pri štirih podjetjih so zavrnili sodelovanje, 

saj imajo preveč dela in ne morejo vzeti še AZS. Ena ponudba je bila dražja. Kontakt za Ripro iz 

Velenja je dalo računovodstvo AZS, ponudbo je preverila tudi nadzornica Zvonka Blatnik in 

predlagala, da se podpiše pogodbo z njimi. 

 

S. Rozman je dejal, da se mu cena zdi normalna, da so druge ponudbe bistveno dražje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 408: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 408: UO AZS sprejme podjetje Ripro d.o.o. za revizorja za 2024 – 2026.. 

 

 

Ad. 7 

Razpis volitev v organe Atletske zveze Slovenije 2025 - 2028. 

 

P. Feguš je pojasnil časovnico razpisa volitev v organe AZS za mandatno obdobje 2025 - 2028. 

15. oktober je prvi datum, ko se lahko začne z razpisom volitev. Po statutu zbiranje kandidatur 

traja 30 dni od razpisa volitev, potem mora UO AZS potrditi kandidate. Nato bi 22. novembra 

2024 sklicali volilno skupščino AZS, ki mora biti sklicana najmanj 15 dni pred dnevom zasedanja 

volilne skupščine, za datum volitev pa predlaga 9. december 2024.  

 

A. Šobo je zanimalo, kdaj se bodo kandidati predstavili klubom.  
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N. Jeraša je povedal, da imajo kandidati dva meseca časa, od razpisa volitev do volilne 

skupščine, da se predstavijo po klubih. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 409: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 409: UO AZS sprejme časovnico za volitve v organe Atletske zveze Slovenije 2025 – 

2028 in razpiše volitve z dnem 15. oktober 2024. 

 

 

Ad. 8 

Merila za izbor nadomestnega kandidata za NPŠŠ 2024 - 2028. 

 

P. Feguš je povedal, da je Blaž Čadež zapustil svoje delovno mesto in se zaposlil v šoli. Z 

ministrstvom je bilo dogovorjeno, da se bo novega kandidata iskalo na začetku šolskega leta, je 

pa treba najti nadomestnega kandidata za gorenjsko regijo.  

 

N.Jeraša je predstavil kriterije za izbor nadomestnega kandidata NPŠŠ in predlagal, da bi se 

razpis objavil v ponedeljek. 

 

Po razpravi je dal predsednik sklep na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 410: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 410: UO AZS sprejme merila za izbor nadomestnega kandidata za NPŠŠ 2024 – 2028 

in imenuje delovno komisijo za pregled in evidentiranje prispelih vlog ter pripravo izračuna 

vrstnega reda trenerjev NPŠŠ v sestavi L. Cmok, G. Japelj in N. Jeraša. 

 

 

Ad. 9 

Pravilnik o izvajanju uradnih meritev dolžin prog za cestne teke in tekmovalno hojo. 

 

P. Feguš je povedal, da je pisarna AZS posodobila pravilnik o izvajanju uradnih meritev dolžin 

prog za cestne teke in tekmovalno hojo, ki je bil članom UO poslan pred sejo. Prav tako ga je že 

potrdila tudi Komisija za statute in akte, ki se je sestala pred sejo. 

 

A. Udovč je dodal, da gre za poenastavitev, saj je v prejšnji verziji pravilnika bilo potrebno izdati 

mednarodni in slovenski certifikat. Za priznanje rezultatov je sedaj nujno potreben zgolj 

mednarodni certifikat, slovenski certifikat pa je možno dobiti, če tako želi organizator. Posledično 

se tudi prispevka zvezi ne zaračunava več. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 411: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 411: UO AZS sprejme Pravilnik o izvajanju uradnih meritev dolžin prog za cestne teke 

in tekmovalno hojo. 
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Ad. 10 

Vrednost enote dodeljenih sredstev v dokumentu Atletika 2024 in predlog razdelitve 

dodatnih sredstev za atlete in atletinje za leto 2024. 

 

N. Jeraša je povedal, da so v dokumentu Atletika že dve leti namesto € navedene enote in vsako 

leto mora UO definirati vrednost enote. Atletom bodo tudi letos spet na razpolago dodatna 

sredstva, tako kot lani. Danes se je preko Zooma dobil predstavniki atletov, kjer so se pogovorili 

o načinu razdelitve dodatnih sredstev. Trenutno ni še jasno, koliko bo dodatnih sredstev, bodo 

pa zagotovo na voljo. UO je predlagal, da se danes sprejme sklep o vrednosti enote dodeljenih 

sredstev v dokumentu Atletika 2024: 1 enota = 1 EUR. Do naslednje seje UO pa se pripravi 

predlog razdelitve dodatnih sredstev. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 412: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 412: UO AZS sprejme vrednost enote dodeljenih sredstev v dokumentu Atletika 2024: 

1 enota = 1 EUR. 

 

 

Ad. 11 

Sprejem Športnega društva Sloparca v članstvo Atletske zveze Slovenije. 

 

N. Jeraša je povedal, da gre za društvo, ki trenira v Beltincih, občasno tudi v Murski Soboti na 

stadionu. Predsednik je Darijo Vrdjuka, oče Katje Vrdjuka iz Kranja. Imajo tudi načrte za 400 

meterski stadion v Beltincih. Že maja so poslali prošnjo za članstvo, izpolnjujejo vse pogoje, tudi 

AK Pomurje se strinja z njihovim članstvom. Njihovi atleti so večinoma registrirani v Pomurskem 

atletskem klubu Goričko, potem bi se registrirali pri svojem klubu. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 413: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 413: UO AZS sprejme Športno društvo Sloparca v članstvo Atletske zveze Slovenije. 

 

 

Ad. 12 

Mednarodna atletska liga Telekom Slovenije 2024 in 2025. 

 

P. Feguš je zbrane prosil za mnenje o Mednarodni atletski ligi Telekom Slovenije 2024. Letos je 

bilo vseh pet mitingov ranga Challenger. Potrebno je postaviti pravila za naslednje leto. 

Dolgoročno je plan AZS na grajenju kvalitete mitingov, tako da bomo imeli tudi kakšen miting 

višjega ranga. 

 

N. Jeraša je predstavil točkovanje mitingov, ki ga izvede WA. S. Jagarinec je dodal, da se pri 

točkovanju šteje 12 disciplin in 5 najboljših rezultatov. 

 

A. Šoba je dejal, da točkovanje ni čisto korektno, ker če imaš veliko šprinterskih disciplin in imaš 

veter v prsa, so točke slabše. Moti ga, da so bile vse tekme zgoščene do 15. junija, potem pa 
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tekem ni bilo več. Atleti potrebujejo tekme tudi kasneje, za to bi morala poskrbeti AZS. Meni, 

da bi morali imeti še en zelo močen miting, ki bi pomagal atletom brez norme do boljšega 

rankinga in posledično bi lahko lažje prišli do uvrstitve na velika tekmovanja, kar je stalna praksa 

v tujini. 

 

A. Udovč se je strinjal z A. Šobo glede razporeditve tekmovanj na koledarju. Meni, da bi UO 

moral klubom postaviti ultimat, da morajo imeti tekme tudi v manj ugodnih terminih. Strinja se 

tudi z uvedbo enega boljšega mitinga, verjetno bi moral biti Silver level, da bi slovenski atleti 

dobili dobre točke. 

 

P. Feguša je zanimalo, kdaj se dela koledar za naslednje leto. 

 

A. Udovč je povedal, da je osnutek koledarja v grobem že narejen, znano je, kdaj so večje 

tekme, manjkajo pa še balkanska tekmovanja. Formalen rok je povezan z evropskim 

koledarjem, ker morajo biti slovenska tekmovanja vpisana v evropski koledar, to je okoli konca 

oktobra. 

 

A. Udovču se je organizacija MAL zdela ustrezna, prav tako urniki tekmovanja. Težava je, da na 

ta tekmovanja ne pridejo atleti, za katere so bila ta tekmovanja mišljena, torej tisti, ki so malo 

manj kot vrhunski. Te atleti grejo raje na mitinge v tujino, čeprav dobijo enake točke za ranking, 

kot bi jih dobili doma. 

 

V. Arzenšek meni, da je dobro, da so se ta tekmovanja ustalila in da se vidi napredek iz leta v 

leto. 

 

N. Jeraša je vprašal, če drži, da se bo Celje potegovalo za mesto v ligi naslednje leto in da bi 

želeli imeti višji rang kot Challenger. V. Arzenšek je pritrdil in N. Jeraša je predlagal, da se S. 

Rozman udeleži sestanka za organizatorje lige. 

 

M. Verhovnik je pohvalila napredek nivoja tekmovanj, meni da je to tudi motivacija za atlete in 

trenerje, ter da bo to imelo tudi pozitiven vpliv na sponzorje. Čestitala je vsem organizatorjem. 

 

L. Mesarič je povedal, da septembra praktično ni tekmovanj za člane, meni, da bi jeseni moralo 

biti več tekem.  

 

A. Šoba je dejal, da se strinja, da pa žal miting, kot je bil v Celju, ne pritegne dovolj. 

 

L. Mesariča je zanimalo, če bi se lahko dva mitinga MAL prestavilo na september. 

 

N. Jeraša je dejal, da mora AZS postaviti kriterije, ker organizatorji ne bodo želeli organizirati 

tekmovanj v septembru. 

 

B. Zupančič je dejal, da se pozablja, da je bila letošnja sezona zelo posebna, saj je bilo Evropsko 

prvenstvo že zelo zgodaj, zato so atleti izrazili željo, da bi bilo veliko tekmovanj že prej, da bi 

atleti lahko novili norme oz. ranking. 
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A. Šoba je dejal, da je problem, da tudi julija in avgusta ni tekmovanj. A. Udovč se je strinjal. 

 

B. Zupančič je dejal, da je bila udeležba na Ekipnem prvenstvu v Slovenj Gradcu slaba. Atleti bi 

si želeli imeti septembra še en del sezone. Meni pa, da je bila dobra odločitev, da se je atletom 

omogočilo že zgodaj tekmovati, saj se jih je tako veliko kvalificiralo na Evropsko prvenstvo. 

 

P. Feguša je zanimalo mnenje članov UO o poziciji zveze do mitingov v prihodnosti. Ali naj zveza 

podpira širino ali naj npr. zveza podpira samo tri mitinge, saj lahko klubi sami najdejo sponzorje. 

P. Feguš bi nadaljeval s trenutnim sistemom, vendar je treba postaviti kriterije, koga bi podprli.  

 

A. Šoba meni, da če se da narediti vsaj Bronze miting, če že ne Silver, naj zveza podpre en 

miting. Drugače pa naj se nadaljuje s sistemom večih mitingov. 

 

B. Zupančič je povedal, da je potrebno imeti štiri do pet mitingov, če želimo imeti atlete na 

največjih tekmovanjih. 

 

A. Udovč meni, da bi morali imeti kombinacijo. Na Bronze ali Silver bi prišli tudi najboljši 

slovenski atleti, večina ostalih atletov potrebuje več Challenger mitingov. 

 

M. Sovdata je zanimalo, če bodo slovenski atleti prišli na Bronze miting v Sloveniji, ali bodo še 

vedno raje hodili okoli. 

 

A. Šoba je povedal, da ja, če bodo pogoji dobri, zato predlaga, da bi se povzdignilo nivo mitinga 

v Mariboru. 

 

A. Udovč je dejal, da obstajajo nekateri Bronze in Silver mitingi, ki imajo samo par močnih 

disciplin. Druga stvar je, da se bo atletika selila na zunanji 200 meterski krog (short track). 

 

M. Sovdat je dejal, da se razmišlja preveč ambiciozno. Evropsko ekipno prvenstvo je zelo velik 

zalogaj, predlagal je, da bi se to tekmo izvedlo, tako kot je treba, in se potem leto kasneje delalo 

večji miting. 

 

S. Jagarinec je predlagal, da se na sestanek o MAL 2025 povabi organizatorje in še Celje. Meni, 

da je 60.000-70.000 € dovolj za super Bronze miting. Atlete bolj zanimajo točke za ranking kot 

denar. 

 

P. Feguš je povzel razpravo. MAL 2025 bo vseboval 4 mitinge in miting v Celju. Želja je, da bi 

se mitingi prenašali na televiziji. 

 

B. Zupančič je izpostavil problem, da organizatorji sami izberejo discipline, v katerih razpišejo 

nagrade. Zgodi se, da se vedno razpiše nagrade za iste discipline in potem nekatere discipline 

izpadejo, npr. krogla. Zveza bi morala zahtevati, da se nagrado za vsako disciplino razpiše vsaj 

enkrat. 
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S. Jagarinec se je strinjal z vidika atletov, z vidika organizatorja mitinga pa ne, ker se uspešnost 

mitinga gradi z nagrajevanjem najuspešnejših disciplin. Izpostavil je, da v Mariboru lahko vsak 

dobi nagrado, če postavi rekord mitinga. Predlaga, da bi podobno prakso uvedli tudi ostali klubi. 

 

B. Zupančič je povedal, da se je to zgodilo prvič, vendar lahko pride do usipa atletov v določenih 

disciplinah, če se bo to ponavljalo. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 414: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 414: UO AZS se je seznanil s stanjem MAL 2024 in s predlogi za MAL 2025. 

 

 

Ad. 13 

Poročila iz mednarodnih reprezentančnih tekmovanj. 

 

L. Mesarič je predstavil poročila iz mednarodnih reprezentančnih tekmovanj. Na Olimpijskih igrah 

je nastopilo sedem atletov v osmih disciplinah. Ocena trenerjev, ki so bili tam, je, da atleti kot 

celota niso v celoti izpolnili pričakovanj. 

 

Svetovno prvenstvo v dvorani je bilo uspešno. Lia Apostolovski je osvojila bronasto medaljo v 

skoku v višino. 

 

Evropsko prvenstvo je pokazalo, da ima slovenska atletika precejšnjo širino na tem nivoju in je 

v evropskem merilu v solidni formi. Kristjan Čeh je postal evropski prvak v metu diska. 

 

Mladinci so imeli Svetovno prvenstvo v Limi, kjer so bili vremenski pogoji precej slabi. Ekipa je 

bila številčna in je zelo dobro nastopila. Tom Teršek je postal svetovni prvak v metu kopja. 

 

Tudi ekipa na evropskem prvenstvu v Banski Bistrici je bila zelo številčna in rezultati so bili dobri, 

tekma je pokazala veliko širino. Kar nekaj tekmovalcev je ostalo doma, saj so se strogo držali 

pravil, ki jih je sprejel Strokovni svet. 

 

L. Mesarič meni, da je bila letošnja sezona uspešna, na skoraj vseh tekmah so atleti dobro 

tekmovali. 

 

N. Jeraša je dodal, da so bile analize uspešnosti na tekmovanjih priložene v gradivu, ki so ga 

člani UO prejeli pred sejo. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 415: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 415: UO AZS se je seznanil s poročili iz mednarodnih reprezentančnih tekmovanj. 
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Ad. 14 

Evropsko ekipno prvenstvo 2025 - 2. in 3. divizija in Evropsko prvenstvo v gorskih 

in trail tekih 2026. 

 

P. Feguš je povedal, da je formalno Evropsko prvenstvo v gorskih in trail tekih 2026 uradno 

potrjeno, Evropsko ekipno prvenstvo 2025 pa še ne, ampak naj bi vlada izdala soglasje naslednji 

teden. Z Evropsko atletiko je bila sklenjena boljša ponudba, kot je bila prvotno ponujena. V 

Mestni občini Mariboru imamo podporo, predvsem pri podžupanu. Dogovorjeno je, da bo občina 

uredila vse potrebno, kar se tiče infrastrukture. Potrebno pa je zgraditi kult reprezentance, s 

tem je treba začeti že zdaj. Predlaga, da bi se že kmalu zbralo predvideno okvirno reprezentanco 

na sestanku in da se pripravi finančno nagrado za uvrstitev v prvo ligo.  

 

L. Mesarič je povedal, da bo v roku desetih dni pripravljen predlog reprezentance z 2-3 kandidati, 

da se bo videlo, pri čem smo. Potem bi se individualno pomenilo s trenerji in atleti. Atlete, ki 

nastopajo v kritičnih disciplinah, bi bilo treba tudi dodatno finančno podpreti. 

 

P. Feguš je povedal, da sta gonilna sila Evropskega prvenstva v gorskih in trail tekih 2026 D. 

Papež in T. Šarf. Ideja je bila, da bi zadeva potekala v Kamniku, želja EA pa je, da bi se vključilo 

tudi Ljubljano, kot prestolnico. Z dovoljenjem vlade se je dobila tudi možnost, da se tekmovanje  

začne oglaševati. Želja je, da bi prišlo okoli 2000 rekreativnih tekačev. 

 

D. Papež je povedal, da ima v Kamniku super ustaljeno ekipo, tudi lokalna skupnost jim je zelo 

naklonjena, zato ne bo problem, da bo dobil okoli 300 prostovoljcev. Na enak način kot se 

razmišlja o pripravi za Evropsko ekipno prvenstvo, so že kontaktirali tekmovalce in bodo 

organizirali tudi skupne priprave, državna tekmovanja pa bodo potekala na enakih progah. 

Vračajo se tudi tekmovalci, ki so že prinašali medalje z večjih tekmovanj, zato so obeti za nastop 

dobri. 

 

P. Feguš je dodal, da se bo na vsaki seji UO na kratko poročalo o aktivnostih glede teh dveh 

tekmovanj. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 416: 12 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 416: UO AZS se je seznanil z aktivnostmi glede Evropskega ekipnega prvenstva 2025 

- 2. in 3. divizija in Evropskega prvenstva v gorskih in trail tekih 2026. 

 

 

Ad. 15 

Predlogi in pobude članov Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije. 

 

A. Udovč je povedal, da je v torek seja TTK, kjer se bo postavljal koledar. 

 

P. Feguš je povedal, da se je pogovarjal predsednikom Hrvaške atletske zveze Vestićem, ki je 

izrazil željo, da bi se uskladili glede zimskega prvenstva v metih, da bi lahko Hrvati tekmovali 

na slovenskem prvenstvu in Slovenci na hrvaškem. 
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N. Jeraša je povedal, da je o tem že govoril z G. Japljom. To tekmovanje bi naslednje leto morali 

izvesti na Ptuju, ker imajo več metališč, vendar bi bil primeren tudi Koper, ki ima poleg večih 

metališč še najboljše vremenske pogoje. 

 

 

Ad. 16 

Razno. 

 

M. Sovdata je zanimalo, v kakšni povezavi je AZS z atleti invalidi.  P. Feguš je pojasnil, da so se 

o tej temi pogovarjali na seji UO spomladi.  

 

N. Jeraša je povedal, da AZS s strani Fundacije dobi sredstva za gluhe atlete. Oni so lahko 

vključeni v klasične atletske tekme, za ostale pa so potrebne prilagoditve. Je pa na voljo vedno 

več sredstev za to in le-ta se bodo še povečala. 

 

P. Feguš je predlagal, da bi lahko o tem razmislili v prihodnosti in bi se ustanovilo neko združenje. 

 

V. Arzenška je zanimalo, če bo Matic Ian Guček uvrščen v Vrhunsko 1 selekcijo, ker ima 

izpolnjene pogoje. N. Jeraša je pritrdil in povedal, da bo to upoštevano tudi pri razdeljevanju 

dodatnih sredstev. 

 

V. Arzenška je zanimalo, ali ima Luka Janežič izpolnjene pogoje za Vrhunsko 3 selekcijo. N. 

Jeraša je pritrdil. 

 

V. Arzenšek je tudi predlagal, da bi se morali pogovoriti z Martino Ratej, da bo nadaljevala še 

naslednje leto, saj naj bi razmišljala o koncu kariere. 

 

N. Jeraša je povedal, da so se priprave štafet izkazale za zelo koristne, saj so se punce zelo 

povezale, prav tako tudi fantje in da bi bilo treba to prakso graditi še naprej in jo razširiti na 

ostale discipline. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 19.42. 

 

 

Zapisnikar: Kaja Arh    

predsednik AZS 

Primož Feguš 


